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Emne: Brev til styreleder og styremedlemmer
Vedlegg: 
Hulda's misbruk av PR byrået Wergeland/Apenes er kun toppen av isfjellet 

Med Hulda som administrerende direktør for helgelandssykehuset eksploderte bruk av eksterne konsulentfirmær til å
løse interne problemer. I det siste har vi vært vitne til hvordan administrerende direktør for Helgelandssykehuset,
Hulda Gunnlaugsdottir har brukt opptil 2 millioner kroner på et private PR byrå og det med tanke på å bringer
fagmiljøet i Sandnessjøen sykehus dårlig lys,profilere seg selv og sin fagsjef i nasjonal og lokal media samt til å påvirke
styremøter for helgelandssykhuset.
At styreleder og styremedlemmer kan velge å se gjennom fingrene på dette er meg en gåte sammen med flere andre
ting som er blitt påpekt overfor de av meg og mange flere. Jeg vil og tro at de fleste av styret har gangsyn nok til å få
med seg hva som skjer og som utenforstående må man virkelig lure på hva som ligger bak manglende reaksjoner. 
Dette misbruket av sykehusets ressurser er ikke det første i Huldas 2 og et halv års periode som administrerende
direktør for Helgelandssykehuset og til hvilken gevinst kan man spørre seg. 
Nå ser det jo ut etter dagens presseoppslag som om Bukholm har tatt inn over seg at hun har spilt falitt, om ikke
Hulda gjør det samme vil jeg oppfordre styret til å vise henne medlidenhet iform av å hjelpe henne til å fratre sin stilling
og videre vurdere andre stillinger innen foretaket. kanskje styret burde bruke litt penger på utredninger om hva den
enkelte leder egentlig har tilført hsyk iforhold til Høies vedtak.
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